
OBISKALI SMO VOLIŠČA

Kaj nas čaka po volitvah?
»Bo prišel?« »Le kod tako dolgo hodi?« j e na volilno

nedeljo proti deveti uri dopoldne v slavnoslno okraše-
nem gasilskem domu v Murglah postajala neslrpna novi-
narska množica. ki je čakala na glavni dogodek dnevfl
- prihod predsedniškega kandidata Milana Kučana.

Prvi mož ZKS-Sranke demokratične prenove se je le
mukoma prebil skozi gozd bliskavic, televizijskih kamer
in mikrofonov, pa vendar je ludi še potem, ko je moral
vsak glasovalni listič tudi po nekaj minut držati nad
volilno skrinjico in se obračati na levo in desno, ostal
preprost in presenetljivo obziren.

Značilni sproščeni nasmešek mu ni izginil z ohraza niti.

ko se je moral znova vrniti v prenatrpano volišče (»no,
zdaj bom pa kar dvakrat volil«), pa spet dajati izjave,
pojasnjevati, pozirati. In ko mi je v silnem prerivanju
pred gasilskim domom nekdo zbil kapo z glave, jc pristo-
pil zraven in jo pobral kdo drug kot - Kučan!

Gneče ni manjkalo tudi na drugih voliščih, ki smo jih
obiskali posebej zaradi naše ankete. Le da so se na teh
namesto predstavnikov sedme sile drenjali sami volilci.
Vročica in draž prvih svobodnih volitev po vojni sta bili
pač močnejši kot dež, ki je vse dopoldne žtropotal po
ljubljanskih ulicah.

Milan Kučan, predsedniški kandidat iz Murgel: »Kaj mi pomeni
kandidirali za predsednika? To je občutek odgovornosti do ljudi,
ki želijo živeti v deraokratični evropski družbi. Vesel sem, da so
Slovenci dokazali, lahko bi rekli, zgodovinsko zrelost. Ponosen
sem, da sera del tega naroda... V tej njegovi zmagi je tudi veliko
raojih prizadevanj.

Ce bom zdaj poiaka! na volilne rezultate, sprašujete? Gotovo,
saj vendar ne morem pobegniti pred njimi.«

Juez Bolha, upokojenec iz KS Krim: »Volilni postopek se mi
zdi povsem poSten. VoliS pač kakor ti ,paše'. Samo da ne bi prišlo
do kake vojne, potem bo že kako. Poglejte, sam sem delal celih 44
let. a imam zdaj zelo slabo penzjjo. Pa sem kljub temu srečen.«

Maja Saksida, Sivilja iz KS Milan Česnik: »Rada bi, da bi zdaj
Ijudje imeli več pravic govora in tiska, sploh svoboščin. Toda ne
pričakujcm naglih sprememb. Po mojem bo potrebno vsaj kakih
pet let, da se bodo razmere docela uredile, če že ne zaradi
drugega, že zaradi dnigih jugoslovanskih narodov.«

Daiko Širajn, filozof iz Rožne doline: »Kaže, da ljudje tokrat
volitve resno jeraljejo. Očitno se zavedajo pomena svoje udeležbe
v demokratifnem odloianju. Ko sem lakole danes čakal celo
večnost prcd voliščem, sem dobil vtis, da bodo ljudje šele na
samera volišču dodobra pielehtali, kako naj se odlotijo, tako da je
vpraSanje. £e se bodo konfni rezullati skladali z napovedmi.

Sicer pa prtfakujem kar hitre spremembe na bolje; v kakem letu
ali kaj takega, toda v prvi, prehodni fazi, nam bo še šlo slabk. kot
nam grezdaj.«

Miro Peljhan, upokojenec z Dobrove: »Čas je že, da se razmere
pri nas enkral uredijo. Tako v gospodarstvu, kakor v politiki in

kulluri. Od strank, ki nastopajo na volitvah, mi je nekako ie
najbližji Demos. kajti le-ta kaze precej zanimanja tudi za nas
upokojence. Sivi panterji pa se rai ne zdijo tako zancsljjvj.«

Tanja Križnun, trgovka z Lavrice: »Tisti, ki smo morali do zdaj
delati, bomo morali garati tudi k naprej, tisti ki jim pa ni bilo
treba, pa jim ne bo treba tudi poslej. Tako je paf v naši družbi. Po
mojem se nc bomo izvlekli iz krize k vsaj deset let. Zato bomo
najbrz mladi U marsikaj skusili«

Milan Praznik, urar z Rudnika: »Kaže. da volitve kar dobro
tečejo. Vse je drugače, kot je bilo včasih. Pač, vrgli smo se po
Zahodu. Tam volijo na ta na6n. Seveda si želim, da bi se zdaj
končno zasukalo na bolje. Tako kot je Slo do zdaj. ni bilo vse
skupaj nič. Je pa .ratakv kar nckaj preveč slrank. pa tudi samih
ljudi na volilnih seznamih je preveč.«

Zoran Novtkovič, strojnj inženir z Viča: »Tc volitve se mi zdijo
iste kot prej. Tudi ljudje so isti. Bistvenih sprememb pa( ne more5
doseči kar čcz noč. Dimitrij Rupel, na primer, je govoril. da smo
imeli štirideset let leme, sam pa si je tačas gradil kariero. Bolj
zaupam ljudem. ki nimajo toliko mržnje v svojih nastopih. Napred-
ka se ne gradi na sovraštvu. Zato mislim. da bodo šele naslednje
volitve res prave.«
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